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 Svanlevvej, 20.03.2022 

 
Bestyrelsen: 

 
Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted Østerkær                Næstformand nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Mathias B. Kjøngerskov bestyrelsesmedlem nr. 47 tlf. 53 66 82 60 

                                     
 
B E ST YR EL S EN S  B ER ET N I N G  F OR  S ÆS ON EN  2 02 1  -  202 2  

1. Indledning 

Tak for fremmøde 
Det er denne gang ikke mange dage siden sidste generalforsamling, som blev 
afholdt i september. På det tidspunkt følte vi at Coronaen var ”bekæmpet” og 
vejrdagen tilbage. Der skulle dog en stor bølge mere til, før vi nu igen tror og håber vi 
er igennem. Aktiviteten har af samme grund været på lavt blus. Vi har igen kunne 
holde fysiske møder i bestyrelsen, så vi forventer fremadrettet at vi igen kan 
igangsætte flere af de tiltag der har været lidt på pause. 

2. Økonomi 

Grundejerforeningen har som altid en god og sund økonomi. Tom vil komme 
nærmere ind på dette under fremlæggelse af regnskabet.  

3. Gartner og grønne områder 

Gartnerens arbejde siden sidst har primært været at få løst de faste opgaver med 
beskæring. Vi har desuden fået suppleret enkelte træer som desværre var blevet 
knækket pga. hærværk.  
Bestyrelsen har drøftet, hvilke træer vi gerne vil sætte i området, når der sker 
udskiftning. Vi har flere gange fået ønsker, til sorter, hvilket selvfølgelig er 
velkommen og er taget i betragtning ved vores valg. Vi er kommet til den konklusion 
at vi vil holde et ensartet udtryk rundt i foreningen, hvorfor nogle ønsker ikke kan 
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efterleves. Vi har valgt at Solitærtræer udskiftes med Paradisæbletræ (navn blev 
desværre oplyst forkert på mødet). Træet er valgt da det er blomstrende, sætter små 
frugter som bliver hængende på træerne til glæde for fuglene og træet vokser i 
søjleform som passer godt til placeringen langs vejene. 
Vi vil snarest invitere gartneren med en tur rundt i området, så der kan blive ryddet 
forskellige steder. Der er b.la. flere træer langs den ”store” Svanlevvej, som har lidt 
overlast i stormen. 

4. Veje og stier 

Vores veje trænger til en gennemgang og ny revneforsegling, der er indhentet tilbud 
på dette arbejde, som igangsættes snarest. 
Snerydning varetaget af Niels Holm på veje og Garden Works på stier, omfanget af 
dette er fortsat begrænset. 

5. Legeområde 

Der er indhentet tilbud på ny legeplads. Der indhentet tilbud fra flere firmaer og der er 
søgt forskellige fonde. Søgning på fonde har desværre endnu ikke båret frugt. 
Arbejdet med indhentning af tilbud er udført af et dygtig legepladsudvalg bestående 
af Kasper, Michelle og Christina. Planerne og tilbud er præsenteret for bestyrelsen og 
arbejdet fortsætter. Vi glæder os til at se resultatet. 

6. Den kommende periode 

Den 5. september har grundejerforeningen 40 år jubilæum, i den forbindelse blev der 
ved sidste generalforsamling opfordret til at der blev nedsat et udvalg som kunne stå 
for et arrangement/vejfest.  
Det kan vi drøfte videre i dag under evt. 
 
Nu glæder vi os blot til en ny sæson 


	Bestyrelsens beretning for sæsonen 2021 - 2022
	1. Indledning
	2. Økonomi
	3. Gartner og grønne områder
	4. Veje og stier
	5. Legeområde
	6. Den kommende periode


